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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:2337 En konsekvensanalys av vargföryngring i renskötselområdet

Naturvårdsverket arbetar nu med att tillåta vargföryngring i renskötselområdet, 
vilket strider mot det beslut som riksdagen fattade 2013.

I mina kontakter har det framkommit uppgifter om att Naturvårdsverket inte har 
genomfört några tydliga konsekvensanalyser av att tillåta vargföryngring i 
renskötselområdet. Är detta verkligen riktigt? Jag utgår självklart ifrån att en 
statlig myndighet måste genomföra ordentliga konsekvensanalyser innan man 
fattar nya beslut och innan man tillåter vargföryngring i renskötselområdet.

Min fråga till statsrådet Jennie Nilsson är ändå:

 

Har Naturvårdsverket gjort någon konsekvensbeskrivning, 
konsekvensbedömning eller konsekvensanalys som statsrådet har tagit del av 
angående följderna av att tillåta vargföryngring i renskötselområdet och hur det 
skulle påverka renskötseln i Jämtland och rennäringen?

………………………………………

Sten Bergheden (M)
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Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-25
Besvaras senast
2021-04-07 kl. 12.00


